
Social-, Indenrigs- og Børneudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 22. februar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 265
Vil ministeren redegøre for, hvorfor Statsforvaltningen ikke – på baggrund af
kendte informationer om værgens og den værgedes adresser samt oplysnin-
ger om, hvor mange gange værger har besøgt hver enkelt borger – selv be-
regner, hvor meget der skal udbetales i KM-godtgørelse til værger?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn
formand
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